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Protokół Nr IX/2015 

z IX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 22 października 2015r. 

 
Sesja Rady Gminy odbyła się w sali narad Urzędu Gminy w Lubominie. 

Początek obrad o godz: 11:00 – zakończenie 14:10 

 

 Stan Rady Gminy - 15 radnych 

 Radnych obecnych - 14 radnych  

Nie obecny radni   - Paweł Miąsko 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załącznik nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Sesję otworzył Zastępca Przewodniczącego Rady Tomasz Lisowski. Przywitał Wójta Pana Andrzeja 

Mazura , Skarbnik Gminy Marię Wojtczak, Sekretarza Gminy Krystynę Błażewicz, Radcę Prawnego 

Marzenę Sulikowską, Komendanta Komisariatu Policji w Ornecie Piotra Wojciechowskiego, 

Lekarza Prowadzącego POZ w Lubominie Pana Wojciecha Broszkiewicza, Lekarza weterynarii w 

Lubominie Pana Roberta Maciusowicza, kierowników jednostek organizacyjnych, radnych oraz 

sołtysów.  Następnie, w oparciu o listę obecności, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił 

projekt porządku obrad, który został przesłany radnym, wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja na temat opieki zdrowotnej – spotkanie z Dyrektorem Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Lidzbarku Warmińskim Panią Agnieszką Lasowa oraz lekarzem prowadzącym POZ w 

Lubominie Panem Wojciechem Broszkiewiczem. 

3. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Wnioski i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2015; 

b)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2023; 

    c)   partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Lubomino a Gminą Wikno w Rejonie  

         Zastawieńskim, obwód Czerniowiecki 

    d)  zmiany  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Gminy Lubomino na lata 2012 – 2022.  

e)  wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim na kadencję 2016 – 

2019. 

7. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6f. uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania Planu gospodarki 

niskoemisyjnej. 

Wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy mamy sporządzone założenia planu energetycznego, które nie 

wiadomo czy będą wystarczające. Chcąc złożyć wniosek do Narodowego Funduszu o sfinansowanie 

tego dokumentu musimy taką uchwałę podjąć. Uchwała jest niezbędna do korzystania z wszelkich  

inwestycji w odnawialne źródła energii. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy uchwala była konsultowana na komisjach? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że. Informował jednak, że uchwała może zostać 

wprowadzona na sesji jako dodatkowy punkt. Uchwała dotyczy tylko i wyłącznie wyrażenia zgody 

na opracowanie dokumentu 

 

 Zastępca Przewodniczącego Rady Tomasz Lisowski poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Wniosek przyjęto – 13 głosami „za”, 1 głosie „wstrzymującym”, 0 głosów „przeciw”. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja na temat opieki zdrowotnej – spotkanie z Dyrektorem Zakładu Opieki Zdrowotnej  

     w Lidzbarku Warmińskim Panią Agnieszką Lasowa oraz lekarzem prowadzącym POZ  

     w  Lubominie Panem Wojciechem Broszkiewiczem. 

3. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Wnioski i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2015; 

b)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2023; 

    c)   partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Lubomino a Gminą Wikno w Rejonie  

         Zastawieńskim, obwód Czerniowiecki 

    d)  zmiany  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Gminy Lubomino na lata 2012 – 2022.  

e)  wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim na kadencję 2016 – 

2019. 

f) wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania Planu gospodarki 

niskoemisyjnej. 

7. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Tomasz Lisowski poddał pod głosowanie nowy porządek obrad.  

 

Nowy porządek obrad został przyjęty przez radę jednogłośnie. 

 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Andrzej Mazur. Poinformował, że w związku z nie obecnością 

Pana Roberta Maciusowicza na dożynkach gminnych, postanowiliśmy dzisiaj na sesji w uroczysty 

sposób podziękować i uhonorować jego pracę i zasługi dla rolnictwa.   

Wspólnie z Przewodniczącym Komisji Rolnictwa Janem Sikorą i Zastępcą Przewodniczącego Rady 

Gminy Tomaszem Lisowskim wręczył Panu Robertowi statuetkę „ ZASŁUŻONY DLA ROLNICTWA 

GMINY LUBOMINO”. 

 

Pan Robert Maciusowicz Lekarz Weterynarii w Lubominie podziękował bardzo za wyróżnienie. 

  

Ad.2. Informacja na temat opieki zdrowotnej – spotkanie z Dyrektorem Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim Panią Agnieszką Lasowa oraz lekarzem prowadzącym 

POZ w Lubominie Panem Wojciechem Broszkiewiczem. 

 
Zastępca Przewodniczącego Rady Tomasz Lisowski przeczytał pismo, które wpłynęło do biura 

rady dnia 20 października 2015 roku od Pani Agnieszki Lasowej Dyrektor Zespołu Opieki  

Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim informujące o braku możliwości uczestniczenia w sesji Rady 

Gminy Lubomino w związku z udziałem tego dnia w konferencji. 
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Następnie głos zabrał Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie 

Wojciech Broszkiewicz mówiąc o funkcjonowaniu POZ w Lubominie , problemach i współpracy z 

ZOZ w Lidzbarku Warmińskim. 

 

„ Podstawowym problemem jest sprawa nocnej opieki lekarskiej. Dotyczy to wszystkich osób 

zwłaszcza w okresie weekendowo – świątecznym i po godzinie 18:00. NFZ określił, że pacjenci są 

przypisani do danej placówki co nie oznacza, że nie mogą pojechać w inne miejsce. My jesteśmy 

przypisani do Lidzbarka Warmińskiego, co nie oznacza, że pacjenci z Wilczkowa nie mogą pojechać 

do RAMEDU. Wizyty domowe w okresie świątecznym mogą się przedłużać. Trudno żeby Pani 

Doktor, która siedzi sama w Lidzbarku Warmińskim mogła dojechać do miejscowości oddalonych 

prawie 50 km. Taka wizyta trwa od 2 do 3 godzin. Pojawia się kłopot gdy okazuje się, że w 

ambulatoryjnej opiece nocnej nie ma lekarza POZ-u. Jest to wynik reformy ze strony NFZ. W Ornecie 

był punkt nocnej opieki lecz został zlikwidowany po wprowadzeniu pewnych zaostrzeń np. że w 

takim ambulatorium musi być RTG co spowodowało, że jedynie szpitale dysponują takim sprzętem 

dlatego też siłą rzeczy ambulatoria zostały przeniesione do szpitali.  

Jeśli chodzi o zgony. Sytuacja jest kuriozalna. Zdarza się, że zgon nastąpi w dniu kiedy placówka jest 

nieczynna i pojawia się problem. NFZ nie płaci za wystawienie karty zgonu. Istnieje jednak system, 

który należy uruchomić, aby zgon zarejestrować nie tylko na karcie statystycznej ale również w 

systemie. W dni wolne od pracy nie można tego zrobić ponieważ system na to nie zezwala. Zgon 

wówczas może stwierdzić lekarz z nocnej opieki lekarskiej. Lalkarz i ratownicy z pogotowia również 

nie mogą wystawić karty zgonu. Sytuacja jest natomiast do rozwiązania. Według przepisów Starosta 

może powołać Koronera czyli osobę zajmującą się stwierdzeniem zgonu. Załatwiło by to problem w 

całym powiecie. Natomiast, gdy jest przychodnia otwarta mogę taką kartę statystyczną wystawić w 

ciągu 12 godzin.  

Karta DiLO ( szybka terapia onkologiczna)  nie sprawdziła się patrząc na pacjentów, którzy ją 

otrzymali. Jedna z osób posiadająca taką kartę została przyjęta ekspresowa a inne czekają bardzo 

długo.  

Problem konsultacji specjalistycznej jest również dużym problemem. Osoby z nich korzystające 

wracają do mnie i mają pretensję. Nie mogę ponosić odpowiedzialność za sytuację w której 

specjalista mając pełną dokumentację medyczną odsyła pacjenta właściwie nie dając mu żadnej 

odpowiedzi.  Cieszę się, że niektóre zadania wprowadzono do POZ.  Mamy jednak ograniczoną ilość 

środków na wykonywanie tych zadań. Swoją działalność staram się wykonywać tak, aby była zgodna 

z moją wiedzą i z tym co mogę zrobić. Chciałbym państwu przypomnieć o rehabilitacji, był moment, 

że Pani magister nie miała pacjentów. Jeśli państwo macie skierowania na rehabilitacje to bardzo 

proszę z nich korzystać” 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur  stwierdził, że dobrze byłoby, aby rehabilitacja była również  dla osób 

którzy pracują. Nie wszyscy mogą korzystać z usług w godzinach w jakich czynny jest gabinet 

rehabilitacyjny.  Chociaż raz w tygodniu gabinet rehabilitacyjny mógłby być czynny dłużej. 

 

 

Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie Wojciech Broszkiewicz 

odpowiedział, że taką informację przekaże Pani prowadzącej gabinet rehabilitacyjny w Lubominie i 

spyta o możliwość rozwiązania tego problemu.  

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał: „Czy wszystkie zmiany  wprowadzane w służbie zdrowia są 

konsultowane ze środowiskiem lekarzy? Czy problemy o których Pan wspominał to wina  systemu, 

który jest niewydolny czy urzędnicy podejmują decyzje bez konsultacji ze środowiskiem lekarzy?” 

 

Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie Wojciech Broszkiewicz  
Odpowiedział: „Tak naprawdę trudno powiedzieć czyja to jest wina. Umowy są podpisane i trzeba 

się z nich wywiązywać. Nie wszyscy jednak to robią. System się rozpręża i im dalej brniemy w to co 

dziś funkcjonuje to tym bardziej jest to nastawione na prywatne gabinety. Coraz mniej specjalistów 

podpisuje umowy z NFZ stąd też kolejki”. 



4 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy wrócenie do publicznej państwowej opieki zdrowotnej 

byłoby lepszym wyjściem? 

 

Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie Wojciech Broszkiewicz 

stwierdził, że jeśli chodzi o szpitalnictwo to tak, natomiast co do POZ i specjalistki to nie koniecznie, 

może na półpaństwowa opieka zdrowotna. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz „ Oni się specjalizują i wybierają tylko te najdroższe zabiegi, aby 

mieć jak największą koniunkturę i jak największe zyski. Wszystkie tanie zabiegi spadają na szpitale” 

 

 

Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie Wojciech Broszkiewicz 

 „ Mamy wolny rynek i nikogo nie możemy do niczego zmusić. Nikt nie może zabronić robić 

lekarzowi specjalizacji i albo wyjedzie on zagranice albo zostanie w Polsce. Studia w Polsce są tanie 

i tak naprawdę produkujemy lekarzy na zachód. Jest kłopot dlatego, że dookoła w przychodniach to 

są ci sami lekarze od kilku lat. Nie ma nowych lekarzy. Nie ma kto zastąpić lekarzy. Mówimy o tym 

ale do nikogo to nie trafia. Jeśli chodzi o lekarzy rodzinnych i nagonkę która była na początku roku 

dotycząca wprowadzenia pediatry razem z internistą było dobrym pomysłem i bardzo bym, się cieszył 

jakby taki lekarz do nas przyjeżdżał. Problem polega na tym, że tych pediatrów nie ma. Przypominam 

o programach profilaktycznych kierowanych do pacjentów mających  35-40 lat, 45-50 lat oraz 55 lat, 

którzy nie chorowali na nadciśnienie i cukrzyce. W ramach tego zadania profilaktycznego mogą 

wykonać badania np. na cukier. Jesteśmy chyba jedyną placówką, która realizuje te badania 

profilaktyczne i to już od 5 lat.  Dzięki realizacji tego programu udało się u kilku pacjentów wykryć 

wcześniej  cukrzyce czy nadciśnienie tętnicze.” 

 

Małgorzata Kozioł – Kierownik ŚDS w Wolnicy powiedziała, że problem całodobowej opieki 

podstawowej jest mankamentem od lat. „ Pracuje w komisji sejmiku ochrony zdrowia. To nie jest tak, 

że podstawowa opieka musi być w Lidzbarku Warmińskim. Może być również w Ornecie. Warunek 

jest jeden, muszą znaleźć się lekarze, którzy podpiszą z NFZ umowę na świadczenie takiej opieki.  

Niestety w Ornecie i okolicy nie ma lekarzy, którzy chcą się tego podjąć. My jako mieszkańcy 

Lubomina i Ornety cierpimy na tym.  Młodych ludzi jest mało i zostają ludzie starsi.   Myślę, że 

łącznie z lekarzami, Dyrektorami Szpitali powinniśmy monitować Ministerstwo, aby to uległo 

zmianie i na pewno w tym kierunku będę działać.” 

 

 

Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie Wojciech Broszkiewicz 

„ Takie rozmowy były prowadzone 3 lata temu. Nie ma osoby, która się tego podejmie i to jest 

problem. To nie jest takie proste. Trzeba kupić program, policzyć czy to się w ogóle opłaca. Czy 

stawka dawana na jednego pacjenta ryczałtowo pokryłaby koszty utrzymania takiej placówki. Trzeba 

wziąć również pod uwagę co określa umowa jeśli chodzi o sprawy wyjazdu , ponieważ musi być 

samochód do użytku z kierowcą. Muszą być lekarze na zmianę pełniący dyżury. Największy problem 

jest w święta ponieważ nikt nie chce dyżurować. Trzeba znaleźć chętnych lekarzy.” 

 

 

Małgorzata Kozioł – Kierownik ŚDS w Wolnicy „ Trzeba monitować o zmianę tego systemu w 

Ministerstwie, żeby było więcej lekarzy. Gdy były państwowe POZ wyglądało to troszeczkę inaczej. 

Lekarze dyżurowali w pogotowiu także w soboty i niedziele. Powiatowy samorząd odpowiada za 

opiekę całodobową oraz weekendową i najlepiej to wszystko skupić w Lidzbarku Warmińskim gdzie 

mieści się szpital i jest jeden lekarz świadczący wszystkie usługi.” 

 

 

 Wójt Gminy Lubomino poinformował, że wystąpimy z wnioskiem do starosty powiatu 

Lidzbarskiego o rozważenie możliwość powołania Koronera. 
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Lekarz Prowadzący Podstawową Opiekę Zdrowotną w Lubominie Wojciech Broszkiewicz 

Stwierdził, że rozwiązałoby to wiele problemów chociażby  nocnej opieki lekarskiej. 

 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 
 

Wójt Andrzej Mazur – przedłożył radzie informację dotyczącą swojej działalności w okresie 

między sesjami tj od 11 września 2015 roku do 22 października 2015 roku. 

 

Informacja stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 

 

W związku z przedstawioną informacją zgłoszono następujące pytania: 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz: 

1. Kto wchodził w skład komisji odbierającej inwestycje o której mowa w pkt. 1 informacji? 

2. Kto wchodził w skład komisji odbierającej drogę Różyn – Gronowo - Bieniewo?  Jak 

kształtowała się grubość? Jak został rozłożony? Co ma atest  materiału, który jest z 2014 

roku do tej inwestycji? 

3. Na jakim odcinku w miejscowości Wapnik ułożono warstwę wyrównującą z betonu 

asfaltowego? Jaki był koszt jednostkowy m2 położenia? 

4. Na co przeniesiono między paragrafami rezerwę celową w zarządzeniu nr 0050.56. 2015? 

5. O jakiej działce konkretnie jest mowa w zarządzeniu nr 0050.52.2015? Za jaka kwotę 

została sprzedana działka i jaka była jej wycena? 

 

Radny Adam Wieczorek: 

6. zapytał jakiej zmiany dotyczy zarządzenie nr 0050.57.2015? 

 

 

Odpowiedzi udzielone na zadana pytania: 

Odp. 1. Wojciech Michańczyk – kierownik RGKiT odpowiedział, że w skład komisji odbierającej 

inwestycje wchodziły następujące osoby:  

- Wojciech Michańczyk- pracownik UG; 

- Ireneusz Gołębiewski – pracownicy UG ; 

- Czesław Okapiński – inspektor nadzoru; 

- Radosław Marcinkowski – inspektor nadzoru; 

- Jacek Marzęcki – inspektor nadzoru; oraz przedstawiciele wykonawców. 

 

Odp.2. Wojciech Michańczyk – kierownik RGKiT poinformowali, że w skład komisji   

odbierającej drogę Różyn – Gronowo – Bieniewo wchodzili: 

- Wojciech Michańczyk – pracownik UG; 

- Ireneusz Gołębiewski – pracownik UG; 

- Marek Samsel – Sołtys sołectwa Różyn, 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał kto był w komisji  ze strony wykonawcy? 

 

Wojciech Michańczyk – kierownik RGKiT odpowiedział, że nie pamięta dokładnie ale można to 

sprawdzić w dokumentacji. 

 

Wójt Gminy Lubomino dodał, że wszystkie pomiary dotyczące tej inwestycji tj. szerokości, 

grubości można sprawdzić w dokumentach znajdujących się w Urzędzie Gminy. Pan Ireneusz 

Gołębiewski występował do firmy od której było brane kruszywo i dostaliśmy badania próby.  
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Wojciech Michańczyk – kierownik RGKiT dodał, że badania kruszywa robi się raz na trzy lata. 

 

Odp.3. Wójt Gminy Lubomino powiedział, że nakładki wyszło około 2100 m2. Szerokość drogi 

jest różna od 4m do 5,5m. 

 

Wojciech Michańczyk – kierownik RGKiT musieliśmy zapewnić jedynie finansowanie pracy 

węzła, transport, załadunek i rozłożenie masy. 

 

 

Odp.4. Wójt Gminy Lubomino  przeniesienie rezerwy celowej między paragrafami związane było 

z nagrodami dla dyrektorów szkół.  

 

 

Odp.5. Wójt Gminy Lubomino poinformował, że chodzi o działkę w samej miejscowości Ełdyty 

Wielkie przed placem zabaw. Znalazł się potencjalny nabywca tej działki dlatego też uruchomiono 

wszelkie procedury m.in. wydano zarządzenie. Jest tam teren uzbrojony. Koszt działki 17 tyś. zł. plus 

VAT.  

 

 

Odp.6. Sekretarz Gminy Krystyna Błażewicz powiedziała, że do każdej obwodowej  komisji 

wyborczej 7 komitetów wyborczych zgłosiło po jednym członku oraz jeden przedstawiciel Wójta 

jako ósma osoba. Uzupełniono Obwodową Komisje Wyborcza w Lubominie ponieważ jest to 

największy obwód przekraczający 2001 mieszkańców i minimalny skład komisji powinien wynosić 

9 osób. 

 

 

Wójt Gminy Lubomino poinformował, że na ostatniej sesji padł wniosek Radnego Stanisława 

Sienkiewicza, aby informacja o działalność Wójta były radnym przesyłane wraz z zawiadomieniem 

o sesji.  Zgodnie z paragrafem 13 statutu Gminy Lubomino informacja o działalności Wójta winna 

być przedstawiana radnym w formie pisemnej w dniu sesji. W związku z czym dopóki ten zapis w 

statucie istnieje nie ma obowiązku przesyłania informacje wcześniej. 

Następnie dodał, że w statucie jest również następujący zapis: „ odpowiedzi na interpelacje udziela, 

przewodniczący rady, przewodniczący poszczególnych komisji, Wójt albo wyznaczony przez  Wójta 

Pracownik” . Poprosił, aby trzymać się tego zapisu. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz poprosił o kopie protokołów odbioru inwestycji z pkt. 2 informacji i 

pkt. 4 informacji odnośnie drogi w miejscowości Wapnik. 

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Protokół z ostatniej sesji przyjęto 13 głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

 

Ad.4. Wnioski i zapytania radnych. 

 
Zastępca Przewodniczącego Rady poddał pod głosowanie wniosek złożony na ostatniej sesji przez 

Radnego Stanisława Sienkiewicza o publikację protokołów z posiedzeń komisji na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej.  

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu odrzuciła wniosek radnego 

Stanisława Sienkiewicza przy 5 głosach „za”, 8 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
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Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał Zastępcę Przewodniczącego Rady czy to co dzieje się na 

posiedzeniach komisji jest tajemnicą? 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady odpowiedział, że nie jest tajemnica to co dzieje się na 

posiedzeniach komisji i każdy może w nich uczestniczyć. Taki był głos rady. 

 
Radny Stanisław Sienkiewicz powiedział, że nie będzie uczestniczył w posiedzeniach komisji do 

póki nie będzie jej pełnoprawnym członkiem. 

 

Następnie złożył dwa wnioski : 

1. Wniosek, aby wszystkie Sesje Rady Gminy odbywała się o godzinie 17:00. 

2. Wniosek, aby sesje były nagrywane i publikowane w BIP-ie.  

 

„Mieszkańcy, którzy pracują nie mają czasu, aby przyjeżdżać do nas  w związku z czym chcą po 

południu otworzyć BIP i obejrzeć przebieg sesji”. 

 
Zastępca Przewodniczącego Rady stwierdził, że posiedzenia sesji odbywają się w godzinach 

wcześniejszych, gdyż nasza gmina jest gminą rolniczą i godzina 17:00 nie jest najlepsza co było już 

nie raz omawiane. O tej porze rolnicy mają dużo zajęć. 

 

Poddano pod głosowanie 1 wniosek Radnego Stanisława Sienkiewicza. 

 

Rada Gminy Lubomino w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu odrzuciła wniosek 

Radnego Stanisława Sienkiewicza przy 8 głosach „przeciw”, 2 głosach „za: i 4 głosach 

„wstrzymujących”. 

 

Poddano pod głosowanie 2 wniosek Radnego Stanisława Sienkiewicza. 

 
Rada Gminy Lubomino w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu odrzuciła wniosek 

Radnego Stanisława Sienkiewicza przy 9 głosach „przeciw”, 4 głosach „za: i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

 

Sebastian Maciejewski Sołtys Sołectwa Bieniewo powiedział, że ostatnio przeglądając strony 

internetowe zauważył zapis, że gminy będą płaciły kary za szamba. Mowa o kanalizacji, wszystkie 

gminy miały na to 10 lat a termin upływa z końcem tego roku.  Czy naszej gminie nie grozi jakaś 

kara? 

 

Wójt Gminy Lubomino odpowiedział, że nie wie.” Chodziło głównie o aglomerację. Nasza gmina 

nie załapała się do tego programu. Dotyczy to kwestii ilości produkowanych ścieków. Czy kara 

będzie  dotyczyło wszystkich gmin czy tylko tych dużych  na dzień dzisiejsza  nie wiadomo. W tej 

chwili mamy w granicach od 60 do 70% skanalizowanej gminy. Poza tym osoby, które nie są 

skanalizowane powinni zawrzeć umowy z podmiotem zajmującym się wywozem nieczystości . 

Trzeba również ruszyć z programem budowy oczyszczalni przydomowych.” 

 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czy została wyjaśniona kwestia znaku na drodze Gronowo- 

Smolajny ( koło posesji p. Małkuszewskich)  o co wnioskował na ostatniej sesji? 

 

 

Wójt Gminy Lubomino powiedział, że wniosek po sesji został skierowany do realizacji. Nie 

wszystkie wnioski realizujemy od razu.  Jeśli są jeszcze środki to znak zostanie zakupiony, jeżeli nie 

ma środków to zakup znaku zostanie zaplanowany na przyszły rok. 
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Radny Stanisław Sienkiewicz dodał, że skrzyżowanie jest nie widoczne. Wnioskował, aby do czasu 

postawienia znaku drogowego oczyścić prawostronne pobocze tej drogi celem lepszej widoczności. 

 

 

Marek Samsel Sołtys Sołectwa Różyn wnioskował o interwencje, aby  na drodze powiatowej 

Różyn– Wolnica załatać chociaż największe dziury. 

 

 

Wójt Gminy Lubomino powiedział, że nie może doprosić powiatu, aby zasypali koleiny na drodze 

Piotrowo- Wilczkowo. Od poniedziałku do dnia dzisiejszego powiat nie miał koparki, aby załadować 

dwie przyczepy kruszywa na miejsce gdzie robi się wymoklisko. Dzisiaj na sesji rady powiatu nasi 

radni poruszą tą kwestie. Najprawdopodobniej z PROW-u będzie można finansować inwestycji na 

drogach pomiędzy miejscowościami co oznaczałaby, że większość naszych inwestycji odpadnie. W 

związku z czym zaproponowałem Panu Staroście, że w ramach wkładu do drogi powiatowej Zagony 

– Gronowo możemy przejęć inwestycje drogi Wolnica- Różyn o ile wspomoże nas środkami 

finansowymi. Wstępne kalkulacje są już robione przez powiat.  

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się do Radnego Powiatu Lidzbarskiego Pana Wojciecha 

Michańczyka z następującymi pytaniami: 

1.Kiedy ruszają termy? 

2. Co z wnioskiem, który złożył do rady powiatu o ujęcie w planie inwestycyjnym drogi Zagony – 

Gronowo – Różyn? 

 

Wojciech Michańczyk Radny Powiatu Lidzbarskiego udzielił następujących odpowiedzi; 

 

1. Jest wybrany operator i do końca roku termy powinny zostać otwarte. 

2. Zarząd odrzucił złożony wniosek o dopisanie tej drogi do planu inwestycyjnego na dzień dzisiejszy, 

być może w przyszłym roku zostanie dopisany. 

 

Wójt Gminy Lubomino powiedział: „Robię wszystko, aby kończąc kadencję wszystko co 

założyliśmy na  rok 2018 jeśli chodzi o drogi powiatowe w jakiś sposób zrealizować.  Próbuję swojej 

pozycji i mam nadzieję, że jeśli nie będziemy sobie przeszkadzać to uda się tę inwestycje, w 2018 

roku kiedy będzie nasza kolej zrealizować. Starosta powiedział, że nie stać go aby zrobić cały odcinek 

od Zagon do Wolnicy. W związku z tym, aby nikt nie miał pretensji spróbuje zrobić drogę Różyn – 

Wolnica i Zagony – Gronowo. Uważam, że zrobienie tych dwóch odcinków to będzie sukces.”. 

 

Marek Samsel Sołtys Sołectwa Różynia poinformował, że między Różyniem a Gronowem ktoś 

wyrzucił śmieci, zapytał czy firma wywożąca odpady komunalne  może je zebrać. 

 

Wójt Gminy Lubomino powiedział, że jeśli stwierdzone zostanie, że nie należą one do nikogo to 

tak. Jeśli natomiast znajdzie się właściciel tych śmieci zostanie ukarany. Pierwsze co to złożymy 

doniesienie do policji w tej sprawie. 

 

Sebastian Maciejewski Sołtys Sołectwa Bieniewa poinformował, że przy śmietnikach w Bieniewie 

ktoś zostawił szkło i porcelanę, których firma odbierająca odpady komunalne nie zabiera. 

 

Wójt Gminy Lubomino poinformował, że szkło to odpad budowalny i takie rzeczy należy wywozić 

do PSZOK-u. 
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Dariusz Jackowski Sołtys Sołectwa Piotrowo poinformował, że już nie raz interweniował w 

sprawie odcinka drogi powiatowej Piotrowo- Wilczkowo jednak wszystko kończy się jedynie na 

obietnicach.  

 

 

Wójt Gminy Lubomino poinformował, że wszystkie wnioski należy kierować na piśmie. Notatek z 

rozmów nikt nie sporządza. Dodał, że szkoda pracy, która była wykonywana przez gminę na 

wszystkich  drogach powiatowych.  

 

Radny Stanisław Sienkiewicz wnioskował o sporządzenie wspólnie pisma do powiatu o problemach 

dotyczących dróg. 

 

Wójt Gminy Lubomino zwrócił się do sołtysów z prośba o napisanie takiego pisma do starostwa. 

 

Następnie głos zabrała Pani Małgorzata Kozioł Kierownik ŚDS w Wolnicy. 

 

W imieniu swoim i podopiecznych ŚDS w Wolnicy podziękowała rolnikom między innymi Radnemu 

Janowi Sikora za przekazanie na rzecz placówki produktów niezbędnych do przygotowania posiłków 

w sali treningowo-kulinarnej. 

Podziękowania kierowane były również do następujących rolników z miejscowości Wolnica: 

Katarzyna Dobrowolska, Wojciech Kowalczyk, Beata i Dariusz Buszowieccy i Kazimiera Koska.  

Następnie podziękowała za pomoc i wsparcie Pani Sołtys Sołectwa Wolnica  Sylwii Ciszewskiej, 

która między innymi zorganizowała zbiórkę produktów. 

 

 

Ad.6a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2015. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. / 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu/ 

 

Uchwała Nr IX/49/2015 z dnia 22 października 2015 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

 

Ad.6b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 

2023. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwał pozytywnie jednogłośnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 1, 

wstrzymało się – 0. 

 

 



10 

Uchwała Nr IX/50/2015 z dnia 22 października 2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2015 – 2023.  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.6c. Podjęcie uchwały w sprawie partnerskiej współpracy pomiędzy Gminą Lubomino a 

Gminą Wikno w Rejonie Zastawieńskim, obwód Czerniowiecki 

 

Z-ca Przewodniczącego Rady Tomasz Lisowski poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały 

projekt uchwał pozytywnie jednogłośnie. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał czym kierowały się komisje podejmując taką decyzje? Jakie 

korzyści nasza gmina wyniesie z tej współpracy.  

 

Wójt Gminy Lubomino powiedział, że uchwała nie jest podejmowana w ramach korzyści lecz 

pomocy gminie z Ukrainy, umożliwiając im tym samym legalny wyjazd do polski. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zapytał jakie korzyści odnieśliśmy we współpracy z gminą partnerską 

z Niemiec uczestnicząc w wymianach. „Nigdy nie mieliśmy żadnego sprawozdania z takiego 

wyjazdu.  Po to jadą pracownicy urzędu i niejednokrotnie radni żebyśmy mieli informacje co tam się 

odbywa, jakie korzyści i przykłady możemy czerpać od nich”.  

 

Po burzliwej dyskusji Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Uchwała Nr IX/51/2015 z dnia 22 października 2015 r. w sprawie partnerskiej współpracy 

pomiędzy Gminą Lubomino a Gminą Wikno w Rejonie Zastawieńskim, obwód Czerniowiecki 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad.6d. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Gminy 

Lubomino na lata 2012 – 2022. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy poinformował, że wszystkie komisje zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz poprosił , aby przewodniczący komisji powiedzieli czym kierowali 

się opiniując pozytywnie projekt uchwały. 

 

Elżbieta Stachura – Możejko Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty poinformowała, że 

komisje kierowały się przede wszystkim potrzebami i możliwościami finansowymi a w pierwszym 

rzędzie wnioskami mieszkańców gminy.  

 

 

Józef Jurkiewicz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że w ubiegłej kadencji 

zapowiadał iż nie zależnie kto z radnych będzie w jakiej komisji będą one organizowane wspólnie. 

Tak też się dzieje od początku tej kadencji. Radny Stanisław Sienkiewicz nie chciał być w żadnej 

komisji pomimo, iż został zgłoszony przeze mnie do komisji oświaty, której zawsze był członkiem 

twierdząc że zrobił w tej komisji już wszystko. Odnośnie planu inwestycyjnego kierujemy się 

rozsądkiem i możliwościami finansowymi. Jeżeli jest możliwość pozyskania funduszy unijnych na 

drogę Wolnica – Różyn – Gronowo, która jest ważnym traktem komunikacyjnym trzeba z tego 

korzystać w pierwszej kolejności.  Jest to bardzo ważna inwestycja.  Pan Radny Stanisław 

Sienkiewicz ciągle jednak myśli o inwestycji na drodze Gronowo – do ściany lasu. Jest demokracja i 

na wspólnych posiedzeniach komisji przedyskutowaliśmy różne projekty inwestycyjne i wyszło tak 
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a nie inaczej. Nikt sam nie podejmuje decyzji, taki jest głos rady.  Pan Radny Stanisław Sienkiewicz 

jest zawsze zapraszany na posiedzenia komisji ale nigdy nie przyjeżdża. 

 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz odpowiedział, że Przewodniczący Budżetu i Finansów skupia się na 

ocenie jego osoby a nie na temacie o którym jest mowa. „ Czy  ja rozdawałem te karteczki kto chce 

być w komisjach? Więc proszę mi tu głupot nie opowiadać. Czy Pan myśli, że mnie pozbawi 

wiarygodności takim mówieniem. Karteczki były rozdane, każdy wpisał się w dwóch komisjach. 

Wpisałem się tylko i wyłącznie do jednej komisji”. 

 

 

Józef Jurkiewicz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów dodał, że głosowanie jest 

demokratyczne. 

 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz „ Na chwilę obecną nie wiem co będzie. Jaka będzie inwestycja? 

Jednej nie ma a druga została przerzucona. Jedne miejscowości nawet na wewnętrzne drogi mają o 

700 tyś. zł. więcej a moja inwestycja gdzie ludzie nie mają po czym jeździć jest przesunięta na 2022 

rok. Czy to jest agitacja przedwyborcza? Popiera się kolesi?”. 

 

 

W związku z burzliwą dyskusją Radna Małgorzata Szpyrka złożyła formalny wniosek o 

zamknięcie dyskusji. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem do Pani Marzeny Sulikowskiej Radcy 

Prawnego czy członek rady gminy nie ma prawa wypowiedzieć się na dany temat? 

 

Marzena Sulikowska Radca Prawny odpowiedziała, że radny ma prawo się wypowiedzieć w 

dyskusji nad projektem uchwały. Radny zwrócił się do przewodniczących komisji z pytaniem na 

które otrzymał odpowiedź i w zasadzie wszystko w tym temacie. Padł wniosek o zamknięcie dalszej 

dyskusji jako jałowej, bezprzedmiotowej i prowadzącej  w rezultacie do nie potrzebnych słów w 

związku  czym powinien zostać przegłosowany. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi od wszystkich 

przewodniczących komisji o co prosił a jałowe wywody to były na jego temat.” Nie mam możliwości 

nawet zagłosować na tej komisji a Pan mnie tutaj zaprasza. Pan bardzo dobrze wie, że nie mam sensu 

tam przyjeżdżać. Przeniesienie inwestycji o 4 lata dalej to dla tych ludzi jest być albo nie być. Nie 

macie wstydu”. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnej Małgorzaty Szpyrka o 

zamknięcie dyskusji w punkcie 6d porządku obrad. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przyjęła wniosek o zamknięcie 

dyskusji przy 11 głosach „za, 1 głosie „przeciw” i 2 głosie „wstrzymującym”. 

 

Następnie poddał pod glosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 1, 

wstrzymało się – 1. 

 

Uchwała Nr IX/52/2015 z dnia 22 października 2015 r. w sprawie zmiany  Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego dla Gminy Lubomino na lata 2012 – 2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Wójt Gminy Lubomino „ Poprosiłam Państwa o wnioski mówiąc o tym, że przystępujemy do pracy 

nad harmonogramem inwestycji. Potem powołałem komisje Budżetu i Finansów, która te wnioski 

usystematyzowała. Nie traktujemy tego, że ktoś wygrał lub przegrał. Jest to dokument „żywy” i nie 

znaczy, że jak coś jest zapisane na następny rok to na pewno zostanie zrobione. Dwie rzeczy są 

ważniejsze tj. nasz budżet i możliwości finansowania.  Jeśli nie będzie możliwości pozyskania 

środków na drogę to jej nie zrobię przesuwając znów wszystko w czasie. Nie trzeba tracić pół zdrowia 

żeby czyjeś było na wierzchu. Myślę, że dużo więcej byśmy zrobili gdybyśmy chcieli 

współpracować.” 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz „ Od pięciu lat składam wnioski i ani jeden wniosek nie został 

pozytywnie rozpatrzony. Na pewno Pan widzi jaki jest układ inwestycyjny i jak ktoś obiektywnie 

spojrzy to nie trzeba nic dodawać.” 

 

 

Ad.6f. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku 

Warmińskim na kadencję 2016 – 2019. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady poinformował, że do biura rady wpłynęło jedno zgłoszenie 

kandydata na ławnika Pana Piotra Trojana. 

 

Radna Elżbieta Stachura – Możejko jako Przewodnicząca Zespołu opiniującego kandydata na 

ławnika odczytała opinię o zgłoszonym  kandydacie na ławnika z dnia 12 września 2015 roku. 

 

Opinia stanowi załącznik nr. 10 do nin. protokołu. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady poinformował, że głosowanie na ławnika jest tajne w związku z 

czym poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

 

Radna Małgorzata Szpyrka zgłosiła Radną Elżbietę Stachura Możejko- wyraziła zgodę.  

Radny Jan Sikora zgłosił Radną Joannę Kalmarską – nie wyraziła zgody.  

Radny Stanisław Sienkiewicz zgłosił swoją kandydaturę. 

Radna Małgorzata Szpyrka zgłosiła Radnego Zenona Szneka – nie wyraził zgody. 

Radny Jan Sikora zgłosił Radnego Jarosława Łosiewicza – wyraził zgodę. 

 

Za zamknięciem listy kandydatów na  członków komisji skrutacyjnej wszyscy radni głosowali 

pozytywnie jednogłośnie. 

 

Za wyborem Komisji Skrutacyjnej w składzie Radna Elżbieta Stachura – Możejko, Radny 

Stanisław Sienkiewicz, Radny Jarosław Łosiewicz wszyscy radni głosowali pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, członkowie wybrali z pośród siebie jednogłośnie 

Radnego Stanisława Sienkiewicza. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej rozdał karty do głosowania na ławnika. Wyczytywani kolejno 

z listy radni podchodzili do wyznaczonego miejsca głosowania oddając swój głos i wrzucając kartę 

do głosowania do urny. 

 

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Stanisław Sienkiewicz odczytał protokół 

z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku 

Warmińskim sporządzony na sesji w dniu 22 października 2015 roku na kadencję 2016 – 2019. 



13 

 

 

Protokół stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

W związku z odrzuceniem przez radnych kandydatury na ławnika Pana Piotra Trojana uchwała nie 

została podjęta. 

 

 

Ad.6g. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i 

wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej. 

 

Wójt Gminy Lubomino przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

„ Plan Gospodarki Niskoemisyjnej jest nie zbędny w przypadku aplikowania o środki unijne na 

realizację zadań związanych z ochroną powietrza, termomodernizacją budynków, komunikacją, 

lokalną produkcją energii i ciepła, planowania przestrzennego. Musi być spójny z lokalnymi 

dokumentami: Projektem założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe, oraz innymi planami i programami sektorowymi i planistycznymi. Brak planu utrudnia 

aplikowanie o dofinansowanie ze środków unijnych. Planem zajmują się wyspecjalizowane firmy. W 

Lidzbarku Warmińskim kosztuje to np. 85 tys. zł.  Jeżeli naprawdę będzie to potrzebne złożymy 

wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, żeby sfinansował nam całą procedurę 

przygotowania tego planu.  Czekam na odpowiedź czy dla naszej gminy nie wystarczą założenia które 

zrobiliśmy i uchwaliliśmy około 2 lat temu. Jednak, żeby w jakimś momencie nie okazało się, iż nam 

brakuje tego dokumentu i ludzie nie mogą inwestować w panele czy inne odnawialne źródła energii 

uchwałę powinniśmy podjąć. 

 

Jest zapisane, że narodowy fundusz sfinansuje praktycznie w 100% ten plan. Bez dofinansowania nie 

zrobimy go. Pan Starosta naciska jednak żeby wszystkie gminy taki plan miały , aby powiat mógł 

starać się o środki na odnawialne źródła energii. Na pewno nie przystąpimy do tego jeśli nie będziemy 

mieli pieniędzy. Nasza dziura budżetowa się zwiększa więc nie ma możliwości finansowania jeszcze 

takich dokumentów.” 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz „ Powiat bardziej myśli o sobie jako mieście Lidzbark Warmiński a 

nie o nas tak naprawdę. Zobaczymy jaki zysk będzie tak naprawdę dla nas w tej kwestii ilu będzie 

chętnych do złożenia wniosku. Lidzbark tylko myśli o tym, żeby zostać miastem uzdrowiskowym i 

dla nich to jest bardzo wygodne, ale czy dla nas? „ 

 

Wójt Gminy Lubomino stwierdził, że  mieszkańcy naszej gminy też interesują się odnawialnymi 

źródłami energii.  Gdyby okazało się, że niestety nie mogą dostać dofinansowania na poziomie 50- 

75% bo gmina nie ma dokumentu to będzie problem. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Miąsko poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Uchwała Nr IX/53/2015 z dnia 22 października 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do opracowania i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. 

 

Ad.6. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych, pracowników UG i 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady przedstawił informację nt. oświadczeń majątkowych złożonych 

przez Radnych Gminy Lubomino na początek kadencji oraz za 2014 rok według stanu na 31 grudnia 

2014 roku. 
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Informacja stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

Następnie odczytał informację na temat oświadczań majątkowych   złożonych przez kierowników 

jednostek za 2014 rok według stanu na 31 grudnia 2014 roku. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

Radny Stanisław Sienkiewicz złożył wniosek, aby jego wypowiedzi z posiedzeń sesji były w pełni 

odnotowywane w protokole. 

 

Pani Marzena Sulikowska Radca Prawny zabierając głos stwierdziła, że co do zasady protokół ma 

oddawać treść ogólną tego co się dzieje podczas sesji. Przypomniała, że zgodnie ze statutem i 

ustaleniami sesja jest nagrywana w formie audio i wszystkie taśmy są przechowywane do końca 

kadencji. W związku z czym każdy może odsłuchać pełną treść obrad sesji, natomiast protokół ma 

odzwierciedlać prawidłowy jej przebieg, nie ma to być stenogram. Każdy z radnych może wnieść  

zastrzeżenia jeśli treść protokołu nie jest właściwa. Domaganie się przez jednego radnego, żeby jego 

treść wypowiedzi była pisana słowo w słowo jest przesadą i powoduje, że traci się sens protokołu z 

odbycia sesji w szczególność gdy ta sesja jest nagrywana.  

 

Radny Stanisław Sienkiewicz zaproponował, żeby nagranie dźwiękowe udostępniać na BIP-ie. 

 

Pani Marzena Sulikowska Radca Prawny powiedziała, że nagranie dźwiękowe jest 

przechowywane na stanowisku ds. obsługi biura rady i każda zainteresowana osoba ma prawo je 

odsłuchać. 

Statut określa zasady dostępu do dokumentu, więc trzeba by był ewentualnie podjąć inicjatywę w 

zakresie zmiany statutu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Stanisława 

Sienkiewicza, aby jego wypowiedzi z posiedzeń sesji były w pełni odnotowywane w protokole. 

 

Rada Gminy odrzuciła wniosek Radnego Stanisława Sienkiewicza przy 3 głosach „za”, 9 głosach 

„przeciw” i 2  głosach „wstrzymujących”. 

 

 

Ad.7. Zamkniecie obrad. 
 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący rady dokonał zamknięcia IX zwyczajnej 

sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokolant:        Zastępca Przewodniczącego Rady 

    

Ilona Basałygo        Tomasz Lisowski 

 

 

* Pełny przebieg sesji odzwierciedla zapis dźwiękowy znajdujący się na stanowisku  

ds. obsługi rady gminy. 


